

رؤية VISION  
2030  
المملكة العربية السعودية  
KINGDOM OF SAUDI ARABIA



كلاس

Smart Lockers Solutions  
حلول الخزائن الذكية

الملف التعريفي للشركة

Company Profile



# Company Overview

Smart Lockers Solutions (SLS) is a specialized Saudi establishment providing smart storage and smart collection solutions through advanced locker systems based on digital technologies and automated control systems. We enable various sectors to improve delivery and collection efficiency, reduce operational challenges, and enhance security and user experience, in line with the evolving needs of the Saudi market

## نبذة تعريفية

مؤسسة حلول الخزائن الذكية هي مؤسسة متخصصة في تقديم حلول التخزين والاستلام الذكية، عبر أنظمة خزائن حديثة تعتمد على التقنيات الرقمية وأنظمة التحكم الآلي. نعمل على تمكين القطاعات المختلفة من تحسين كفاءة عمليات التوصيل والاستلام، وتقليل التحديات التشغيلية، ورفع مستوى الأمان وتجربة المستخدم، بما يتماشى مع متطلبات السوق السعودي المتطور.



# من نحن؟ Who we are?

نحن مؤسسة سعودية نعمل في مجال الخزائن الذكية وحلول التخزين الذاتي، ونقدم أنظمة مصممة خصيصًا لتلبية احتياجات الجهات الحكومية، الشركات، المجمعات السكنية، والقطاعات الخدمية واللوجستية. نعتمد في أعمالنا على فهم عميق لطبيعة السوق المحلي، ونحرص على تقديم حلول عملية قابلة للتوسع، تجمع بين التقنية، المرونة، وسهولة الاستخدام.

We are a Saudi establishment operating in the field of smart lockers and self-storage solutions. We deliver systems specifically designed to meet the needs of government entities, companies, residential complexes, and service and logistics sectors. Our work is driven by a deep understanding of the local market and a commitment to providing practical, scalable solutions that combine technology, flexibility, and ease of use.



كاس  
Smart Lockers Solutions  
حلول الخزائن الذكية

# لماذا الخزائن الذكية ؟ Why Smart Lockers?

أصبحت الخزائن الذكية جزءًا أساسيًا من منظومة الخدمات الحديثة، لما توفره من حلول تقلل الاعتماد على التفاعل المباشر، وتحد من الازدحام والتأخير، وتمنح المستخدم حرية الاستلام في الوقت المناسب له. كما تسهم الخزائن الذكية في رفع كفاءة التشغيل، تحسين تجربة العملاء، ودعم التحول نحو الخدمات الذاتية.

Smart lockers have become an essential part of modern service ecosystems, as they reduce reliance on direct human interaction, minimize congestion and delays, and provide users with the flexibility to collect their items at their convenience. Smart lockers also enhance operational efficiency, improve customer experience, and support the shift toward self-service solutions.

[www.lockersolutions.net](http://www.lockersolutions.net)



## Our Vision

To be one of the leading providers of smart locker solutions in the Kingdom, contributing to the development of self-storage and self-collection systems through innovative solutions that enhance quality of life and improve service efficiency across various sectors.

## رؤيتنا

أن نكون من الجهات الرائدة في المملكة في تقديم حلول الخزائن الذكية، وأن نساهم في تطوير أنظمة التخزين والاستلام الذاتي، من خلال حلول مبتكرة تعزز جودة الحياة، وترفع كفاءة الخدمات في مختلف القطاعات.





Smart Lockers Solutions  
حلول الخزائن الذكية

## رسالتنا

تقديم حلول تخزين واستلام ذكية وآمنة، تعتمد على أحدث التقنيات، وتلبي احتياجات القطاعات المختلفة، مع الالتزام بأعلى معايير الجودة، وبناء شراكات طويلة الأمد قائمة على الثقة والاحترافية.

## Our Mission

To deliver secure and intelligent storage and collection solutions powered by advanced technologies, meeting the needs of diverse sectors while adhering to the highest quality standards and building long-term partnerships based on trust and professionalism.

Trust

Professionalism

# Our Identity & Values

# هويتنا وقيمنا



الالتزام

Commitment

احترام متطلبات العملاء  
والجدول الزمنية.

Respecting client  
requirements and  
project timelines.



الابتكار

Innovation

مواكبة أحدث التقنيات في  
مجال الخزائن الذكية.

Keeping pace with the  
latest technologies in  
smart locker solutions.



المرونة

Flexibility

تصميم حلول تتكيف مع  
احتياجات كل قطاع.

Designing solutions  
that adapt to the  
needs of each sector.



الأمان

Security

توفير أنظمة موثوقة  
لحماية المقتنيات والطرود.

Providing reliable  
systems to protect  
parcels and personal  
belongings.



الاحترافية

Professionalism

الالتزام بأفضل الممارسات  
في التنفيذ والتشغيل

Commitment to best  
practices in  
implementation and  
operation.

05

04

03

02

01

# خدماتنا وحلولنا حسب القطاعات

Our Services & Solutions by Sector

## قطاع توصيل الأطعمة Food Delivery Sector 01

نوفر خزائن ذكية مخصصة لإيداع واستلام وجبات الطعام بمختلف أنواعها، بما يضمن سهولة الاستلام، تقليل وقت الانتظار، والحفاظ على جودة الطلبات، في مقرات العمل، الجهات الحكومية، المستشفيات، وغيرها من المواقع.

We provide smart lockers dedicated to depositing and collecting food orders of various types, ensuring ease of collection, reduced waiting time, and maintained food quality at workplaces, government entities, hospitals, and other locations.

# خدماتنا وحلولنا حسب القطاعات

## Our Services & Solutions by Sector

### القطاع الرياضي والترفيهي

## Sports & Entertainment Sector 02

نقدم حلول تخزين ذكية للمقتنيات الشخصية والمعدات الرياضية، تساعد على تنظيم الاستخدام، وتوفير تجربة آمنة وسلسلة لمرتادي الملاعب، الأندية الرياضية، والمرافق الترفيهية.

We offer smart storage solutions for personal belongings and sports equipment, helping organize usage and deliver a safe and seamless experience for visitors of stadiums, sports clubs, and entertainment facilities.

# خدماتنا وحلولنا حسب القطاعات

Our Services & Solutions by Sector

القطاع السكني

Residential Sector

03

نوفر خزائن طرود ذكية بأحجام متعددة لمعالجة تحديات توصيل الطلبات في المجمعات والمدن السكنية، وتمكين السكان من استلام طرودهم في أي وقت، دون الحاجة للتنسيق المباشر مع مناديب التوصيل.

We provide smart parcel lockers in multiple sizes to address delivery challenges within residential complexes and cities, enabling residents to collect their parcels at any time without the need for direct coordination with delivery couriers.

# خدماتنا وحلولنا حسب القطاعات

Our Services & Solutions by Sector

## القطاع اللوجستي Logistics Sector 04

نقدم خزائن طرود ذكية لشركات الشحن والتوصيل، كل مرن يعزز كفاءة عمليات التسليم، ويمنح العملاء خيارات استلام متعددة تلبى احتياجاتهم التشغيلية.

We deliver smart parcel locker solutions for shipping and delivery companies, offering a flexible approach that enhances delivery efficiency and provides customers with multiple collection options tailored to operational needs.

# خدماتنا وحلولنا حسب القطاعات

Our Services & Solutions by Sector

قطاع الأفراد  
Individual Users

05

نوفر صناديق استلام ذكية مخصصة للشقق، الفلل، والاستراحات، تتيح للأفراد استلام طرودهم ومقتنياتهم بسهولة وأمان.

We provide smart collection boxes designed for apartments, villas, and private rest areas, allowing individuals to receive parcels and personal items securely and conveniently.

# خدماتنا وحلولنا حسب القطاعات

Our Services & Solutions by Sector

## قطاع السياحة الدينية والترفيهية

Religious & Leisure Tourism Sector

06

نوفر خزائن ذكية لحفظ الأمتعة والمتعلقات الشخصية في المناطق الدينية، القرى السياحية، والمناطق الترفيهية، بما يساهم في تحسين تجربة الزوار وتنظيم الحركة داخل المواقع.

We offer smart lockers for storing luggage and personal belongings in religious sites, tourist villages, and entertainment destinations, contributing to an improved visitor experience and better crowd organization.

# خدماتنا وحلولنا حسب القطاعات

## Our Services & Solutions by Sector

### قطاع مغاسل الملابس

## Laundry Services Sector

# 07

نوفر خزائن ذكية مخصصة لمغاسل الملابس تتيح للعملاء الإيداع والاستلام على مدار الساعة (٧/٢٤) دون حاجة للتنسيق المباشر. تساهم هذه الحلول في أتمتة العمليات اللوجستية وتقليل التكاليف التشغيلية، مع ضمان تجربة مستخدم آمنة وسلسة وتتبع دقيق للطلبات.

We provide dedicated smart lockers for laundry services, enabling 7/24 drop-off and collection without the need for direct coordination. These solutions automate logistics and reduce operational costs , while ensuring a secure, seamless user experience with precise order tracking.



Smart Lockers Solutions  
حلول الخزائن الذكية

Riyadh, Saudi Arabia

+966 566 402 008

ceo@lockersolutions.net

www.lockersolutions.net

تواصلوا معنا

Contact Us

